

No. 14668. INTERNATIONAL COVENANT ON CIVIL AND POLITICAL RIGHTS. ADOPTED BY THE GENERAL ASSEMBLY OF THE UNITED NATIONS ON 16 DECEMBER 1966<sup>1</sup>

N° 14668. PACTE INTERNATIONAL RELATIF AUX DROITS CIVILS ET POLITIQUES. ADOPTÉ PAR L'ASSEMBLÉE GÉNÉRALE DES NATIONS UNIES LE 16 DÉCEMBRE 1966<sup>1</sup>

RECTIFICATION of the authentic Spanish text of the above-mentioned Covenant, signed at the Headquarters of the United Nations, New York, on 25 October 1977

Proposed by the Secretary-General on 27 July 1977, and effected on 25 October 1977 in the absence of objections from the Parties, Contracting Parties and Signatories.

According to the terms of the rectification, in the last line of article 42 (2), "artículo 40" should read "artículo 41".

*Registered ex officio on 25 October 1977.*

RECTIFICATION du texte authentique espagnol du Pacte susmentionné, signée au Siège de l'Organisation des Nations Unies, New York, le 25 octobre 1977

Proposée par le Secrétaire général le 27 juillet 1977, et effectuée le 25 octobre 1977 en l'absence d'objection de la part des Parties, des Parties contractantes et des Signataires.

Aux termes de la rectification, à la dernière ligne de l'article 42, paragraphe 2, il faut lire « artículo 41 » au lieu de « artículo 40 ».

*Enregistré d'office le 25 octobre 1977.*

<sup>1</sup> United Nations, *Treaty Series*, vol. 999, p. 171, and annex A in volumes 1007, 1008, 1022, 1026, 1031, 1035, 1037, 1038 and 1039.

<sup>1</sup> Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 999, p. 171, et annexe A des volumes 1007, 1008, 1022, 1026, 1031, 1035, 1037, 1038 et 1039.